
ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 11. 12. 2019 od 17:00 hodin v městském kině 

 

Přítomni: dle prezenční listiny (Mgr. Tojmarová dorazila později) 

Omluven: Jiří Vacenovský 

  

Za MěÚ : Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FaP, Ing. Petr Strnad – ved. odb. MIŽP, Pavla 

Gerhardová – zapisovatelka, Jan Svatoš – velitel MěP, Mgr. Zdeňka Čvančarová – ved. odb. 

HS, Ing. Irena Zárubová – ved. SÚ 

 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta/zastupitelstvo-mesta-2019/zasedani-

zastupitelstva-11122019 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Pavel Urx, přivítal přítomné. Zasedání bylo řádně 

svoláno a informace o jeho konání visela rovněž na úřední desce, vývěsních plochách a na 

webu. Zasedání se bude řídit dle platného jednacího řádu a navrženým programem. 

Starosta informuje o rezignaci zastupitele pana Petra Kořana. Nový člen zastupitelstva pan Jiří 

Vacenovský je ze zdravotních důvodů omluven. 

 

Starosta představil přítomným program dnešního jednání: 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise  

2. Demografická studie – informace  

3. Kontrola usnesení z minulých jednání ZaM  

4. Zpráva kontrolního a finančního výboru 

5. Organizační záležitosti 

6. Diskuse 

7. Závěr 

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu. 

Usnesení č. 64/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje program zasedání v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta/zastupitelstvo-mesta-2019/zasedani-zastupitelstva-11122019
https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta/zastupitelstvo-mesta-2019/zasedani-zastupitelstva-11122019


1. ZAHÁJENÍ, NÁVRHOVÁ KOMISE 

 

Starosta určil zapisovatelkou jednání paní Pavlu Gerhardovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu pana Emila Kačera a pana Františka Buchtu. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 65/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu pana Emila Kačera a pana 

Františka Buchtu. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Verner, p. Slavík, p. Jansa, p. Zelený, p. Prášek, p. Ušák, p. Provazník ) 1 se zdržel 

( p. Kačer ) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: Mgr. Zdeňka Černá, pan Radek Provazník 

a pan Ivan Neliba. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 66/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: Mgr. Zdeňka 

Černá, pan Radek Provazník a pan Ivan Neliba. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

 

2. DEMOGRAFICKÁ STUDIE - INFORMACE 

 

Efektivní řízení na MÚ Benešov nad Ploučnicí - Výzkumná zpráva ze sociologického šetření 

– fokusní skupiny – šetření potřeb a Demografická studie Benešov nad Ploučnicí a okolní 

obce 

 

Stanovisko odboru:  

V příloze zasíláme na vědomí Výzkumnou zprávu ze sociologického šetření – fokusní 

skupiny - šetření potřeb a Demografickou studii Benešov nad Ploučnicí a okolní obce. 

Dokumenty jsou součástí projektu v rámci Operačního programu zaměstnanost – název 

projektu – „Efektivní řízení na Městském úřadě Benešov nad Ploučnicí“.  

Důvodová zpráva:  

Popis výše uvedených dokumentů je součástí prezentace, která proběhne přímo na jednání 

ZaM města. 



Starosta přivítal zástupce Spf Group, s.r.o. Bc. Marka a požádal o přednesení informací 

k tomuto bodu 

p. Marek – přednesl informace týkající se demografické studie  

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 67/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí Výzkumnou zprávu ze sociologického šetření 

– fokusní skupiny – šetření potřeb a Demografickou studii, které byly vypracovány v rámci 

projektu „ Efektivní řízení na Městském úřadě Benešov nad Ploučnicí“. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

3. KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH JEDNÁNÍ ZaM 

 

usn. č. 47/2019: 

ZaM ukládá Kontrolnímu výboru prověřit okolnosti týkající se zadání zakázky Rekonstrukce 

střechy tělocvičny budovy NOVA ZŠ a MŠ Benešov nad Ploučnicí. Termín: prosincové 

jednání ZaM – viz bod č. 4 Zpráva kontrolního a finančního výboru 

 

 

4. ZPRÁVA KONTROLNÍHO A FINANČNÍHO VÝBORU 

 

4.1. Zpráva KV – zpráva z kontroly 

 

Usnesení ZAM č.47/2019 ze dne 12.6.2019 

Kontrola okolností týkajících se zadání zakázky : 

Rekonstrukce střechy tělocvičny budovy NOVA ZŠ a MŠ Benešov nad Ploučnicí. 

Datum kontroly:  

1.11.2019 – přítomni:  F. Buchta,  I. Neliba, B. Vyhnálková 

Kontrolu provedli:  

František Buchta , předseda kontrolního výboru 

Ivan Neliba , člen kontrolního výboru 

Kontrole byli přítomni: 

Blanka Vyhnálková 

Předmět kontroly: 

prověřit okolnosti týkající se zadání zakázky rekonstrukce střechy tělocvičny budovy NOVA 

ZŠ a MŠ Benešov nad Ploučnicí.  

Kontrolnímu výboru byly předloženy veškeré dokumenty, týkající se zadání výběrového 

řízení. Při kontrole dokumentů pro výběrové řízení bylo zjištěno, že součástí nabídky jsou tři 

účastníci, kteří v daném termínu zaslali cenovou nabídku na rekonstrukci střechy. Rada města 



z důvodů ukončení mandátu výběrové komise v požadovaném termínu provedla otevření 

obálek a následné zapsání do protokolu. Ve dvou případech je poznámka na neúplnost 

požadovaných dokumentů. U jednoho z účastníků chybí Živnostenský list a reference a u 

druhého pouze reference. Účastníci byli dle informace pí. Vyhnálkové informováni a 

požádáni o doplnění, potřebných dokumentů. Poté bylo přistoupeno k uložení nabídek až do 

zvolení nové výběrové komise. 

Ze zprávy o posouzení a hodnocení, je patrné, že výběrová komise dne 21.2.2019 přijala od 

zadavatele k posouzení obálky s nabídkami. Byla provedena kontrola splnění zákonných 

požadavků a požadavků zadavatele. Ani jedna z nabídek nebyla navržena na vyřazení.  

Po hodnocení nabídek, které splnily zadávací podmínky, byla navržena jako nejvhodnější  

nabídka uchazeče s nejnižší cenou. 

Kontrolní výbor doporučuje:  

1/ V případě nefunkčnosti výběrové komise, stanovit dle zákona Radu města jako výběrovou 

komisi, aby nedocházelo k časovým prodlevám. 

2/ Vést řádně veškerou dokumentaci, ohledně oslovení žadatelů o neúplnosti jejich nabídek. 

V Benešově nad Ploučnicí 2.12.2019 

František Buchta, předseda kontrolního výboru 

Ivan Neliba, člen kontrolního výboru 

S Blankou Vyhnálkovou, byl zápis projednán dne 2.12.2019  

Se zápisem souhlasí 

 

p. Prášek – v minulém volebním období bylo zvykem, že KV každý půlrok zpracovával zprávu 

o činnosti KV, předkládal zápisy tady máme pouze zprávu z kontroly – očekával, že bude dnes 

předložena zpráva o činnosti KV za uplynulé šestiměsíční období a tohle mu přijde málo – 

kde mají zprávu o činnosti KV jako celku ? – pak se ptá na obsah té zprávy, kde je uvedeno, že 

KV byly předloženy nějaké dokumenty, KV to prověřoval – prověřovali to jen ti dva, kteří tam 

jsou uvedeni (p. předseda a p. Neliba) nebo KV jako celek, jako orgán ? 

Starosta – zpráva o kontrole je v podstatě zprávou KV a o činnosti KV 

p. Buchta – zpráva sice není vypracovaná, jak by p. Prášek chtěl, ale v tom období byly 

akorát dva body (kontrola školy a prověření služeb města) - k oběma byla zpracovaná zpráva 

o kontrole  

p. Prášek – KV podle zákona má také kontrolovat usnesení a plnění usnesení ZaM  

p. Ušák – navrhuje odložení tohoto bodu na příští jednání ZaM 

 

Zpráva kontrolního výboru byla odložena na další jednání ZaM. 

 

4.2. Zpráva FV 

 

Termín 3.12. 2019 

Datum zpracování: 3.12. 2019 

Finanční výbor města Benešov nad Ploučnicí pracuje ve složení : 

Předseda: 



Martin Verner 

Členové:  

Radek Provazník, Bc. Andrea Kulíková, Vratislav Zíval, Jiří Zelený  

Omluveni : Jiří Zelený 

Host: Bc. Lenka Sluková 

Finanční výbor se v tomto období zabýval těmito tématy:  

- přehled plnění rozpočtu města 

- přehled hospodaření města za 3.čtvrtletí 2019 

- výhled střednědobých investic 2021-2022 

- přehledem rozpočtových opatření 

- pořízení kluziště 

- rámcový úvěr  

- investiční priority města 

FV vzal všechna témata na vědomí 

Předseda: Martin Verner  

 

p. Verner – přednesl informace týkající se zprávy FV 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 68/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu finančního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Verner, p. Slavík, p. Jansa, p. Zelený, p. Provazník ) 1 proti ( p. Prášek ) 2 se 

zdrželi ( p. Kačer, p. Ušák ) 

 

 

5. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI 

 

 

5.1. Rozbor hospodaření 3. čtvrtletí 2019 

 

Stanovisko odboru:  

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozbor hospodaření 

za 3. čtvrtletí 2019. 

Důvodová zpráva:  

Rozbor hospodaření podává informaci o plnění příjmů a čerpání výdajů z hlediska třídění dle 

rozpočtové skladby za dané období (3. čtvrtletí 2019). 



p. Sluková – přednesla informace týkající se rozboru hospodaření 3. čtvrtletí 2019 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 69/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozbor hospodaření za 3. čtvrtletí 2019. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

V čase 17:36 dorazila Mgr. Petra Tojmarová. 

 

5.2. Rozpočtové opatření č. 11 

 

Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozpočtové 

opatření č. 11. 

Důvodová zpráva: 

Rozpočtová změna č. 1 

Demolice domu v obci Malá Veleň – příjem z obce Malá Veleň – jedná se o podíl na 

odstranění stavby objektu k bydlení (vráceno zpět do rezervy města) 

 

 

 

Rozpočtová změna č. 2 

Výplata pojistného plnění – lesní porost (zničení požárem) 

 

 

 

 

 

Výplata pojistného plnění – poškození lesního porostu 

 

 

 

 

 

Org. § Položka Částka 

999 3639  6xxx 94 222,00 

999 3639 2xxx 94 222,00 

Org. § Položka Částka 

211  6320 2xxx 102 600,00 

40 1032 5xxx 102 600,00 

Org. § Položka Částka 

211  6320 2xxx 160 793,00 

40 1032 5xxx 160 793,00 



Rozpočtová změna č. 3 

Výplata pojistného plnění – Opletalova 699 - hřiště (vichřice) 

 

Org. § Položka Částka 

211  6320 2xxx 34 768,00 

365 3412 5xxx 34 768,00 

Rozpočtová změna č. 4 

Výplata pojistného plnění – MěP škoda Roomster 

 

 

 

 

Rozpočtová změna č. 5 

Program OPŽP – pořízení štěpkovače a kompostérů.  

Registrační číslo projektu: CZ.05.3.29/0.0/0.0/18_103/0008460 

Dotace ve výši 952 493,85 Kč.  

K předfinancování projektu byly rozpočtovou změnou převedeny prostředky z místních 

komunikací s tím, že po obdržení dotace budou vráceny zpět do jejich rozpočtu. 

 

 

 

 

 

 

Rozpočtová změna č. 6 

Lesy- kůrovcová kalamita (vyšší náklady na těžbu budou pokryty zvýšenými příjmy 

z prodaného dřeva), vyšší též provize z prodeje.   

Org. § Položka Částka 

211  6320 2xxx 52 784,00 

321 5311 5xxx 52 784,00 

Org. § Položka Částka  

8460  4116 456 962,55 neinvestiční 

8460  4216 495 531,30 investiční 

123 2212 5xxx 952 493,85  

Org. § Položka  Částka 

40 1032 2111  Navýšené příjmy 

oproti  rozpočtu  

         800 000,00  

40 1032 5xxx Navýšené náklady 550 000,00  



 

 

 

 

Rozpočtová změna č. 7 

Posílení rozpočtu městské policie o příjmy za vybrané pokuty, bude použito k dofinancování 

výdajů související s činností MěP. 

 

 

 

 

 

Rozpočtová změna č. 8 

Převod příjmů z kulturních akcí nad rámec plánovaného rozpočtu na posílení výdajů v odboru 

HS (kultura) 

 

 

 

 

Rozpočtová změna č. 9 

Převod příjmů z akcí nad rámec plánovaného rozpočtu kina na posílení výdajů v odboru HS 

(kultura) 

 

 

 

  

 

 

p. Sluková – přednesla informace týkající se rozpočtového opatření č. 11 

p. Prášek – ptá se, jak financujeme kluziště, zda je to v nějaké rozpočtové změně zde  

Starosta – kluziště je financováno z kapitoly kultura, je to záležitost týkající se kultury, věc, 

kterou budeme užívat na kulturní akce (nejen na kulturní akce), sportovní a podobné akce  

na těžbu 

40 1036 5xxx Navýšené náklady 

na provizi z prodeje 

250 000,00 

Org. § Položka Částka 

321  5311 2xxx 62 200,00 

321 5311 5xxx 62 200,00 

Org. § Položka Částka 

351 3399  2xxx 100 000,00 

351 3399 5xxx 100 000,00 

Org. § Položka Částka 

509 3313  2xxx 70 000,00 

351 3399 5xxx 70 000,00 



p. Ušák – tzn. že rozpočtová změna č. 8 a č. 9 slouží tímto směrem ? 

p. Sluková – to financování kluziště bylo schváleno v RaM 30.9. – tam se převáděla částka 

z kultury, protože účetně k tomu náleží § 3412 hřiště, sportoviště  

p. Ušák – jaký je rozdíl mezi č. 8 a č. 9, rozpočtovými změnami ? 

p. Sluková – rozdíl je ten, že částka 100 000,- se převádí z kapitoly kultura a částka 70 000,- 

se převádí z rozpočtu kina, kde byly příjmy vyšší, než bylo plánované  

p. Provazník – v zápisu z RaM je, že na financování kluziště se podíleli sponzoři – kde jsou 

uvedeni ti sponzoři a jakou částkou se podíleli ? 

Starosta – celková částka byla 100 000,- 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

p. Ušák – rád by rozpočtové opatření č. 11 rozdělil → navrhuje, aby rozpočtové opatření č. 

11 byly rozpočtové změny od č. 1 do č. 7 a aby jako nový bod, tzn. rozpočtové opatření č. 12, 

byla rozpočtová změna č. 8 a č. 9 

p. Sluková – je problém s rozpočtovým opatřením č. 12, protože rozpočtové opatření č. 12 se 

schvalovalo v RaM, protože se koná častěji než zastupitelstvo – navrhuje rozdělení na 

rozpočtové opatření č. 11a a č. 11b 

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 70/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 11a. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 71/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 11b. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Verner, p. Slavík, p. Jansa, p. Zelený ) 5 proti ( p. Prášek, p. Provazník, p. 

Tojmarová, p. Ušák, p. Kačer )  

 

5.3. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2021 – 2022  

 

Stanovisko odboru:  

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení návrh 

střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2021 – 2022. 

Důvodová zpráva:  

 SVR je pomocným nástrojem územního samosprávného celku a svazku obcí. Zastupitelstvo 

města schvaluje SVR, i když to z ustanovení zákona i přímo nevyplývá. Jelikož zastupitelstvo 

musí schvalovat roční rozpočet a u ustanovení k rozpočtu (§4) je podmínkou, že rozpočet má 

http://www.benesovnpl.cz/


vycházet ze SVR, předkládá se zastupitelům ke schválení.  

 

p. Sluková – přednesla informace týkající se návrhu střednědobého výhledu rozpočtu na roky 

2021 - 2022  

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 72/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 

2021 – 2022.  

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Verner, p. Slavík, p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák ) 1 proti ( p. Prášek ) 3 se zdrželi ( p. 

Provazník, p. Tojmarová, p. Kačer ) 

 

5.4. Smlouva o přijetí investičního úvěrového rámce ve výši 30 mil. Kč za účelem 

financování investičních akcí v letech 2020 – 2022 

Stanovisko odboru:  

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města ke schválení smlouvu č. 99024602883 o přijetí 

investičního úvěrového rámce ve výši 30 mil. Kč k financování investičních akcí v letech 

2020 - 2022. 

Důvodová zpráva:  

Město plánuje financování investičních akcí prostřednictvím přijatého investičního úvěrového 

rámce (dále jen IÚR) ve výši 30 000 000,00 Kč od Komerční banky, a.s. se sídlem Praha 1, 

Na Příkopě 33, čp. 969, PSČ 114 07, IČO 45317054, s nabídkou ceny za službu poskytnutí 

úvěru ve výši 7 465 887,92 Kč.  

Doba čerpání:    od 1. 1. 2020 – 31. 12. 2022 

Období splácení:   od 1. 1. 2023 – 31. 12. 2037 

Výše úrokové sazby:   3 M PRIBOR + odchylka 0,13% = 2,31% p. a. 

FaP odbor byl pověřen k zajištění pobídky na poskytnutí IÚR prostřednictvím výzvy k podání 

nabídky. 

Předmětem výzvy k podání nabídky bylo poskytnutí úvěru ve výši 30 000 000,00 Kč na 

financování investičních akcí města Benešova nad Ploučnicí v letech 2020 – 2022. 

Nejednalo se o zadávací řízení dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek. 

Finančním odborem byla zaslána výzva k podání nabídky.  Osloveny byly 3 bankovní ústavy, 

a to: 

1. Komerční banka, a.s. 

2. Česká spořitelna, a.s. 

3. ČSOB, a.s. 

Česká spořitelna, a. s. se výzvy nezúčastnila, ČSOB, a. s. nabídla úrokovou sazbu 3 M 

PRIBOR + odchylka 0,31% = 2,49% p. a. 

V podmínkách smlouvy o IÚR je uvedeno, že Městu nebudou účtovány žádné poplatky (za 



sjednání úvěru, za vedení úvěru, za nedočerpání úvěru, za předčasné splacení úvěru a v 

neposlední řadě nebudou účtovány úroky z nečerpané částky). 

p. Ušák – nejprve by očekával, že si vydefinujeme, co chceme, začneme podle toho 

připravovat PD, mapovat dotační možnosti – a podle toho by pak řešil nějaké finanční 

zajištění 

Starosta – investiční úvěrový rámec v tuto chvíli je pouze zajištění finančních prostředků, 

které nemusíme čerpat – investiční akce budou samozřejmě projednány na ZaM a budou 

podpořeny ty, které u nás dostanou zelenou  

p. Ušák – navrhuje přesunutí bodu na příští jednání ZaM 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

Starosta přivítal Ing. Tesaře a požádal o přednesení informací k tomuto bodu 

p. Tesař – přednesl informace týkající se Smlouvy o přijetí investičního úvěrového rámce ve 

výši 30 mil. Kč za účelem financování investičních akcí v letech 2020 – 2022 

 

Starosta nechal hlasovat o protinávrhu  

 

Znění návrhu : Přesunutí bodu 5.4. Smlouva o přijetí investičního úvěrového rámce ve 

výši 30 mil. Kč za účelem financování investičních akcí v letech 2020 – 2022 na 

následující jednání ZaM. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 4 pro (  p. Tojmarová, p. Kačer, p. Prášek, p. Ušák ) 

9 proti ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Černá, p. Zelený, p. Jansa, p. Neliba, p. Slavík, p. 

Verner ) 1 se zdržel ( p. Provazník ) 

NÁVRH NEBYL PŘIJAT ! 

 

Starosta nechal hlasovat o původním návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 73/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje uzavření smlouvy č. 99024602883 o přijetí 

investičního úvěrového rámce ve výši 30 mil. Kč s Komerční bankou a. s. se sídlem Praha 1, 

Na Příkopě 33, čp. 969, PSČ 114 07, IČO 45317054 a pověřuje starostu města k podpisu 

úvěrové smlouvy. Úvěr je určen k financování investičních akcí města v letech 2020 - 2022. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Verner, p. Slavík, p. Jansa, p. Zelený, p. Provazník, p. Tojmarová ) 1 proti ( p. 

Prášek ) 2 se zdrželi ( p. Ušák, p. Kačer ) 

 

V čase 18:39 vyhlásil starosta desetiminutovou přestávku. 

 

5.5. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství č. 2/2019 

http://www.benesovnpl.cz/


Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto Zastupitelstvu Města návrh Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku 

za užívání veřejného prostranství. 

Důvodová zpráva: 

Odbor MIŽP na základě návrhu vedení města zpracoval návrh nové OZV o místním poplatku 

za užívání veřejného prostranství. Stávající OZV č. 3/2011 platí od dubna 2011. 

Návrh výše uvedené OZV projednala Rada města na svém jednání dne 2. prosince 2019, č. 

usn. 485/2019. 

Návrh je rovněž odsouhlasen odborem veřejné správy, dozoru a kontroly Ministerstva vnitra 

ČR. 

Nová vyhláška upravuje zejména Článek 6 -  Osvobození a úlevy. Nově jsou na prvních 30 

dnů osvobozeni poplatníci užívající veřejné prostranství při opravách a rekonstrukcích domů 

na území města. 

Starosta – navrhuje vyjmutí dvou bodů z OZV – v čl. 5 (sazby poplatku), vzhledem k tomu, že 

konzultovali ještě možnosti placení trvalého parkovacího místa/zřízení trvalého parkovacího 

místa – toto je regulováno poplatkem za využití místní komunikace – v součinnosti 

s dopravním inženýrem toto budmeme řešit dál – bod k) z článku 5 navrhuje vyjmout a bod a) 

z článku 5 bodu 2) také 

 

Starosta nechal hlasovat o upraveném návrhu usnesení 

Usnesení č. 74/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za 

užívání veřejného prostranství č. 2/2019. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

5.6. Návrh obecně závazné vyhlášky č.3/2019 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh obecně závazné vyhlášky 

č.3/2019, o místním poplatku ze psů. 

Důvodová zpráva: 

Dne 1. ledna 2020 nabývá účinnosti novela zákona č.565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve 

znění pozdějších předpisů, z tohoto důvodu dochází k úpravě obecně závazné vyhlášky. 

Návrh obecně závazné vyhlášky č.3/2019, byl konzultován s oddělením dozoru Ústí nad 

Labem Ministerstva vnitra ČR.   

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 75/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrh Obecně závazné vyhlášky č. 3/2019. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 



5.7. Termíny jednání ZaM města Benešov nad Ploučnicí – I. pol. 2020 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme ZaM města ke schválení termíny jednání ZaM města Benešov n.Pl.  – I. pol. 

2020: 

12. únor 2020 

22. duben 2020 

10. červen 2020 

Důvodová zpráva: 

 - Viz stanovisko 

 

p. Ušák – dává návrh u třetího termínu (10.6.2020), zda by to nešlo o týden později 

Starosta – původně to takto bylo zváženo, ale pořádáme T-Mobile Olympijský běh, který je 

v tomto termínu 

p. Ušák – navrhuje tedy pondělí, 8.6.2020 a navrhuje termín 27.1.2020 pro pracovní jednání  

 

Starosta nechal hlasovat o upraveném návrhu usnesení 

Usnesení č. 76/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo termíny jednání ZaM města Benešov n. Pl. pro I. pol. 

roku 2020: 27. leden 2020 (pracovní jednání); 12. únor 2020; 22. duben 2020; 8. červen 2020. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

5.8. Aktualizace Jednacího řádu ZaM 

Stanovisko:  

Předkládám ZaM ke schválení aktualizovaný Jednací řád zastupitelstva města Benešov nad 

Ploučnicí. 

Důvodová zpráva: 

Z důvodů zavádění elektronizace předávání dokumentů, předkládám ZaM návrh na změnu 

Jednacího řádu. Změny jsou navrženy v následujících bodech Jednacího řádu: 

• čl.4 / bod.3 - vypuštěno slovo "písemné" a dále "na sekretariátu MěÚ" nahrazeno "v 

elektronické podobě na datovém úložišti městského úřadu." 

• čl.8 / bod.4 - nahrazena věta "Rozhoduje-li se při jednání o záležitosti, týkající se 

bezprostředně člena zastupitelstva nebo jeho příbuzného, je hlasování vždy tajné." 

větou "Rozhoduje-li se při jednání o záležitosti, týkající se bezprostředně člena 

zastupitelstva nebo jeho příbuzného, o způsobu hlasování (veřejné/tajné), rozhodne 

zastupitelstvo." 

• Čl.12 a čl.13 – změna data 

 

p. Ušák – navrhuje zahrnout do jednacího řádu ZaM pořizování audiovizuálního záznamu, 

tzn. že by se pořídila kamera  



p. Slavík – co se týká jeho osoby, toto odmítá 

p. Kačer – neví, zda p. Ušák myslel shlédnout později záznam, nebo streamovat okamžitě ZaM 

na internet – přikláněl by se pro online streamování na internet ne jen shlédnutí záznamu  

 

Starosta nechal hlasovat o protinávrhu  

 

Znění návrhu : Doplnění Jednacího řádu o pořizování videozáznamu. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 5 pro (  p. Provazník, p. Tojmarová, p. Kačer, p. 

Prášek, p. Ušák ) 7 proti ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Černá, p. Zelený, p. Slavík, p. 

Verner ) 2 se zdrželi ( p. Neliba, p. Jansa ) 

NÁVRH NEBYL PŘIJAT ! 

 

Starosta nechal hlasovat o původním návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 77/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo aktualizovaný Jednací řád zastupitelstva města 

Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Verner, p. Slavík, p. Jansa, p. Zelený ) 1 proti ( p. Prášek ) 4 se zdrželi ( p. Ušák, p. 

Kačer, p. Provazník, p. Tojmarová ) 

 

5.9. Záměr prodeje pozemku - obchvat 

Stanovisko:  

Předkládám ZaM k projednání záměr prodeje pozemku na základě žádosti fy Nimiru, spol. 

s.r.o. 

RaM po projednání doporučuje ZaM neschválit záměr prodeje předmětných pozemků. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 78/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí neschválilo záměr prodeje pozemků: st.p.č. 1440, st.p.č. 353/3, 

st.p.č. 353/6, p.č. 556, p.č. 1428, p.č. 353/2. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Verner, p. Slavík, p. Jansa, p. Zelený, p. Tojmarová ) 2 proti ( p. Prášek, p. Kačer ) 

2 se zdrželi ( p. Ušák, p. Provazník ) 

 

5.10. Dodatek č. 1 ke stanovám Sdružení obcí Benešovska 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí ke schválení dodatek č.1 ke 



stanovám Sdružení obcí Benešovska, o rozšíření sdružení o obec Starý Šachov, na základě 

žádosti obce. 

Důvodová zpráva: 

Viz stanovisko  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 79/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje dodatek č.1 ke stanovám Sdružení obcí Benešovska. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

5.11. Zpráva o činnosti Sdružení obcí Benešovska za rok 2019 

Sdružení podalo žádosti o dotaci na projekt ,,Likvidace křídlatky na Benešovsku“  ve 

spolupráci s MAS Labské skály. 

V rámci členské schůze, proběhlo jednání s ředitelem Úřadu práce ČR –kontaktní pracoviště 

Děčín k problematice zaměstnávání VPP v obcích a dále byly předány informace o nových 

projektech ÚP. 

Sdružení poskytlo ze svého rozpočtu dotaci JSDH na pořízení automatického defibrilátoru 

s příslušenstvím. 

Nabídka služeb společnosti NJP z.s. v oblasti dluhové poradny provozované v Benešově nad 

Ploučnicí pro ostatní obce. 

 SOB dále každoročně podporuje kulturní a sportovní akce konané v okolních obcích. 

Členská schůze SOB zasedala 5 x v roce 2019. 

SOB hospodaří celoročně v souladu se schváleným rozpočtem na jednotlivá období a 

výsledky hospodaření jsou každoročně přezkoumávány Krajským úřadem Ústeckého kraje 

odborem kontroly. 

Petr Jansa – předseda SOB 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 80/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti Sdružení obcí Benešovska 

za rok 2019. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

6. DISKUSE 

 

p. Provazník – silnice do ČL, je to jediný rovný úsek, kde má být dodržována rychlost 50km/h  



 

→ obyvatelé tam mají obavy → nějakým způsobem tuto situaci řešit (radar, dopravní inženýr)  

Starosta – souhlasí – můžeme požádat dopravního inženýra, aby navrhl nějaké řešení 

p. Ušák – zaznamenal informaci na webových stránkách ÚK, že byla vysoutěžena záležitost 

silnice DC-Starý Šachov – jestli se mohou domluvit na nějakém pravidelném aktualizování 

informací, které město bude dostávat, týkající se postupu uzavírek, omezení atd. – aby na 

webových stránkách města lidé měli co nejvíce informací v co nejdřívějším čase 

Starosta  - určitě, jsou domluveni s KÚ, že bude u nás zřízena ,,základna“, pravidelné 

schůzky, kdy nám bude zhotovitel sdělovat jaké úseky se budou zrovna dělat 

p. Ušák – byla by možná účast zastupitelů, po nějakém ohlášení na kontrolních dnech ? 

Starosta – určitě, pokud bude domluvena schůzka, dají vědět  

p. Prášek – dotaz, zde je v plánu nějaká lávka nebo chodník (na Českolipské ul.), který by 

navazoval na ten chodník, který končí před mostem a pokračoval by dál až k ul. Valkeřická ? 

Starosta – máme tuto záležitost projektovanou a v souvislosti, součinnosti s tou rekonstrukcí 

se budou domlouvat – máme podanou žádost na SFDI o dotaci na toto 

p. Karlíčková – chtěla by požádat, zda by se mohla vrátit na jednání ZaM zpráva tajemníka 

MěÚ 

Starosta – zpráva bude přednesena na první zasedání v příštím roce, aby byla kompletní po 

ukončení celého kalendářního roku  

 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

p. Ušák – navrhuje zřízení Investičního výboru – zastupitelé z opozice by měli zájem 

v takovém výboru pracovat – dnes ho zřiďme a na pracovním jednání se domluvme na jeho 

složení a v únoru to zvolme  

 

V čase 19:42 vyhlásil starosta pětiminutovou přestávku. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 81/2019 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí zřizuje jako svůj poradní orgán Investiční výbor. O jeho 

složení a náplni práce rozhodne nejbližší ZaM. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Kulíková, p. Urx, p. Buchta, p. Prášek, p. 

Verner, p. Jansa, p. Neliba, p. Černá, p. Provazník, p. Tojmarová, p. Ušák, p. Kačer ) 1 proti 

( p. Slavík ) 1 se zdržel ( p. Zelený ) 

 

 

7. ZÁVĚR 

http://www.benesovnpl.cz/


V čase 20:06 ukončil starosta jednání ZaM. 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu :                Emil Kačer………………………………… 

 

                           František Buchta…………………………… 

 

 

 

Zapisovatelka :                                Pavla Gerhardová ………………………… 

 

 

 

 

………………………………………… 

Pavel Urx 

starosta města 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


